
 
 

Møtereferat 
Møtetema:  

Informasjonsmøte rundt funksjons- og oppgavefordeling i Helgelandssykehuset  
 
Sted: Teams                                                                                             Dato: 3.12.24 
Til stede:  
Fra Grane kommune: 
Børge Steinmo Johnsen  
Raymond Fagerli 
 
 
Fra Hattfjelldal kommune: 
Sølvi Andersen  
Toril S. Nygard 
 
 

 
Fra Vefsn kommune: 
Rune Krutå 
Lisbet Tjønna 
Espen Isaksen 
Karin Ingebrigtsen 
Erlend Eriksen 
 
Fra Helgelandssykehuset: 
Lena Elisabeth Nielsen 
Jørgen Nilsen  
Knut Roar Johnsen  
Sturla Ditlefsen 
 

Referent: Knut Roar Johnsen 
 
Agendapunkter 3.12.24: 

1. Godkjenning av referat  
2. Status i oppdrag - funksjons og oppgavefordeling 

 Tilpasning av driften - budsjett 2025 
 Omstilling - planlegging 

3. Avklaringer 
4. Svare på eventuelle spørsmål 
5. Siste møte før jul 10.12.24 

 
  
1. Godkjenning av siste referat: Referatet godkjent. 
 
 
2. Status i oppdrag funksjons og oppgavefordeling 
 
Høringer 
Høringer begynner å komme inn. Helgelandssykehuset vurderer hvert innspill og hvert forslag. 

 
ROS-analyse - forsvarlighetskravene 

• Arbeidet pågår og er i tråd med fremdriftsplanen.  
 

Statusorientering hva har skjedd den siste uken? 
• Den 17. januar vil styresaken publiseres.  
• Vi har etablert et omstillingsutvalg.  
• Budsjett 2025 - vi har store utfordringer 
• Planlegger opptrapping prehospital tjeneste 

 
 



 
Oppfølgingsspørsmål 
Avklaring rundt spørsmål fra forrige møte om hvorvidt Helgelandssykehuset har sagt opp noen 
avtaler.  
 
Tilføyelse: Helgelandssykehuset har prolongert avtale med Vefsn kommune vedrørende 
matleveranse til sykehuset. Avtaleperioden gikk ut sommeren 2024, ble prolongert ut året.  
 
Ny midlertidig avtale er inngått, og avtaleperioden utløper i juni 2025. 
 
Ingen øvrige oppfølgingsspørsmål. 
 
 
 
3. Avklaringer 

Det gjenstår to oppfølgingssaker 
• Planlegge møte med kommunalsjefer for å diskutere rehabilitering og eventuelt 

sengekapasitet i kommunene som følge av løsningsforslaget. 
• Planlegge møte med kommunedirektører i januar rundt innholdet i en eventuell avtale.  

Det er enighet om å fortsette med ukentlige møter. Siste møte før jul 10.12.24, og oppstart 6. januar 
2025. 

Ber kommunene sende inn spørsmål til våre tirsdagsmøter tidlig slik at vi kan svare ut spørsmålene 
godt.  

Neste møte avholdes tirsdag 10. desember klokken 08:00 
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